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Pan

Rafal Sobolewski

Radny Rady Miasta Wloclawek
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Odpowiadajqc na interpelacje'miqdzysesyjnq w sprawie zainstalowania systemu monitoringu

wizyjnego na terenie Cmentaza Komunalnego we Wloclawku upzejmie informujq, 2e wskazane zadanie
inwestycyjne nie zostalo ujqte w bud2ecie miasta na 2018 r.,w uiqzku z tym Gmina Miasto Wloclawek
nie dysponuje Srodkami finansowymi na jego realizacjq. Jednoczeinie informujg, 2e w celu poprawy

bezpieczeristwa mieszkaicow, zwiqkszona zostala czqstotliwos6 kontroli wskazanego terenu pzez pahol

Stra2y Miejskiej.

Ozvmuia do wiadomo6ci:
1. Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr
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